
Referat fra FAU-møte Benterud skole  

Dato: 8. januar 2025 Tid: 19:00-21:00 

Sted: Klasserom i 1.etg i det nye skolebygget, Benterud skole 

Innkalte fra FAU: 

Klasse Representant 
 
Til stede 

 
Klasse 

 
Representant 

 
Til stede 

1.trinn Jørgen Hermansen x 5.trinn Steinar Pettersen x 

1.trinn Marija Caric x 5.trinn Mari Schanche x 

2.trinn Elisabeth Hammer  6.trinn Solveig Skaar x 

2.trinn Elisabeth Vik x 6.trinn Assel Issina x 

3.trinn Monika Kristin Vik x 7.trinn Håkon von Hirsch x 

3.trinn Tamara Vatnehagen x 7.trinn Linda Holmeide  

4.trinn Ida Christin Blomsø x Basen Thomas Bertelsen X 

4.trinn Joakim Hammer x Basen Bikramdeep Singh  

Andre innkalte: Christopher Hall (rektor) og Kathrine Fallet (assisterende rektor) 

 

Agenda:  

1) Godkjenne innkalling og agenda  

Godkjent.  

 

2) Godkjenne referat fra forrige FAU-møte.   

Godkjent.  

 

3) Rektors tid med FAU: 

 FAU fikk møte Kathrine Fallet som har tatt over etter Søren som har gått av med 

pensjon. Startet 6. januar.  

 Kommuneøkonomien påvirker skolen, og skolen jobber med budsjettet for 2025. 

 Benterud er en skole i utvikling  

 Skolen har hatt erfaringsdeling med Fjellhammer skole rundt GROM (videreutvikling 

av PALS) som handler om relasjoner mellom voksne og barn.  

 

4) Fra FAU til rektor:  

 FAU ønsker tilbakemelding på når polstring av stolper på huskestativ vil skje: Skolen har 

mottatt polstring, som vil monteres på huskestativ og trapper fra gangveien.  

 FAU har fått forslag til utkast til mobilreglement, og vil gi tilbakemeldinger til skolen i 

neste møte. Forslag til regler:  

o Mobiltelefoner og smart klokker avskrudd 

o Mobiltelefoner og smartklokker skal ligge nederst i sekken 

o Mobiltelefoner og smartklokker tas med på eget ansvar 

 FAU ønsker tilbakemelding på status i SFO: 

o Skolen har sendt ut en undersøkelse til foreldre med barn på SFO. Skolen 

gjennomgår tilbakemeldingene.  

o Hovedprioritet er at alle skal ha det trygt og godt på SFO. Det jobbes med 

forbedringer i rutiner i SFO, rundt oppstart av nyansatte lærere og assistenter og 

også rutiner rundt hvordan Benterud tar imot nye elever på SFO.  



 Åpen kveld ble diskutert på forrige møte, har dette blitt evaluert blant lærere og er det 

tanker om hvordan skolen ønsker dette videreført? Skolen ønsker Åpen kveld videreført, 

og rektor kommer med forslag til dato.  

 

5) Trafikkutfordringer ved skolen – sak fra trafikkgruppa fra møtet 7. november:  

Det har vært en sak i RB i november omkring trafikksituasjonen. I møtet ble ulike forslag til 

tiltak diskutert, trafikkgruppa jobber videre med konkrete forslag som tas til rektor før neste 

møte.  

 

6) Kort gjennomgang av status på Spond som informasjonskanal:  

Stadig flere klasser ønsker å være en del av Benteruds Spond, det er fint å samle 

foreldrekommunikasjon og FAU i samme plattform. De fleste klassegruppene på Spond 

organiserer seg selv. Klassekontaktene for klassen, samt FAU-representant for trinnet, settes 

som administrator.  

 

7) Orienteringssak: Opprettet ny arbeidsgruppe “IT-admin”: 

FAU har opprettet en arbeidsgruppe til «IT-admin»; Enkel administrasjon av “klubben” på 

Spond, tilganger til FAUs dropbox, av Benterud FAU-gmail, og øvrige kontoer/systemer FAU 

bruker.  

 

8) Kort orientering fra årets 17. mai komite: 

Orientering fra FAU-kontakt til komiteen, Steinar Pettersen.  

Innspill fra basen om å få mulighet til å holde basen oppe på 17. mai. Det var et godt tiltak fra 

fjorårets 17. mai som ønskes videreført også i år.  

 

9) Saker fra/til klassene 

- Tilbakemelding om for lite spisetid på 5. trinn. Det har vært tatt opp med kontaktlærer 

uten endring. Enkelte foreldre opplever dette fortsatt som en utfordring. Kan det gjøres 

endringer på dette i timeplanen?  

 

10) Saker fra/til SU - Jørgen og Joakim informerer 

 

11) Saker fra/til LFAU – Joakim og Monika informerer 

 Tilstandsrapporten for Lørenskog-skolen har vært oppe til politisk behandling. 

Tilstandsrapporten finnes på kommunens hjemmeside: 

https://www.lorenskog.kommune.no/innsyn.aspx?response=journalpost_detaljer&journ

alpostid=2020495316&scripturi=/innsyn.aspx&skin=infolink&Mid1=19803 

 Som i andre kommuner er økonomien stram i Lørenskog. Selv om kutt har måttet bli 

gjort i budsjettprosessen utfordres ikke lærernormen, men skolene vil bli påvirket av kutt 

i tjenester. Kommunens budsjett kan leses på kommunens nettsider: 

https://www.lorenskog.kommune.no/aktuelt/vedtatt-budsjett-for-2025-og-

okonomiplan-for-2025-2028.159145.aspx 

 LFAU har gitt tydelige tilbakemeldinger til skolesjefen i Lørenskog om at kutt vil få 

konsekvenser for kvalitet i tjenestene, og at LFAU er bekymret for konsekvensene av 

dette.  

 

12) Orienteringssak: Skolefoto 

https://www.lorenskog.kommune.no/innsyn.aspx?response=journalpost_detaljer&journalpostid=2020495316&scripturi=/innsyn.aspx&skin=infolink&Mid1=19803
https://www.lorenskog.kommune.no/innsyn.aspx?response=journalpost_detaljer&journalpostid=2020495316&scripturi=/innsyn.aspx&skin=infolink&Mid1=19803
https://www.lorenskog.kommune.no/aktuelt/vedtatt-budsjett-for-2025-og-okonomiplan-for-2025-2028.159145.aspx
https://www.lorenskog.kommune.no/aktuelt/vedtatt-budsjett-for-2025-og-okonomiplan-for-2025-2028.159145.aspx


Det ble i forrige møte bestemt en gruppe som ga innspill til skolen på valg av 

skolefotoleverandør, det er gitt innspill på Utestemme. Utestemme er valgt.  

 

13) Eventuelt  

- Status bokkjøp etter Åpen kveld – biblioteksansvarlig holder på å samle inn ønskelister 

fra klassene, deretter kjøpes bøker.  

- Tidligere har det vært lesekampanje ved skolen, og gjennomført bokbytte utenom Åpen 

kveld. Er det mulig å få til et arrangement hvor vi samler inn bøker og gjennomfører 

bokbytteettermiddag/kveld i sammenheng med en kommende lesekampanje på skolen? 

6. trinn kan for eksempel få mulighet til å stille med kaker, kaffe og saft, hvor de selv får 

inntekt til kommende års skoleball. Elisabeth sjekker ut dette.  

 

Oversikt arbeidsgruppene: 

 SFO-gruppe: Marija, Elisabeth H og Elisabeth V 

 Åpen kveld-gruppe: Jørgen, Tamara og Monika 

 Trafikk- og miljøgruppe: Joakim, Steinar, Håkon og Jørgen 

 Natteravnsgruppe: Solveig 

 Inkluderingsgruppe: Monika og Assel 

 Bibliotek-kontakt: Elisabeth Vik 

 Web-ansvarlig: Monika 

 Nettvett/ Ipadgruppe: Marija og Ida 

 IT-gruppe: Monika 

 

Neste FAU møte er torsdag 27. februar kl. 19-21.  

 

Mvh Joakim Hammer (Leder) m/styret i FAU 


